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Tisztelt Elnök Úr !
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Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . §, (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltán Emberi Erőforrások minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

"Miért ígérték meg, ha utána nem engedik?

Mi tesz azért, hogy egy működő uszodában a gyermekek is sportolhassanak? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban jelent meg a sajtóban, hogy az els ő kerületi Oxigén wellness központban találhat ó

medencét nem használhatják a kerület diákjai . Nagy Gábor Tamás fideszes polgármester 2010 -
ben az önkormányzat telkén felhúzott sportcentrumban kialakítandó 20 m-es tanmedencér ő l

beszélt . Azt mondta: „megoldódik a kerületi kisiskolások úszásoktatása ”. A megnyitón így

beszélt : „az önkormányzat csak a polgárok érdekeit szolgáló, a sport- és 'közösségi funkció t
megtartó, a kerület vagyonát gyarapító konstrukciót támogatott ” . A hvg.hu kikérte az
önkormányzat eredeti pályázati kiírását a tulajdonában lév ő, Czakó utca 2-4 . szám alatt i

sportközpont hasznosítására . Amelyben szerepel, hogy azt a pályázót fogják előnyben

részesíteni, „akinek a pályázata a tanuszoda megvalósítását tartalmazz a ” . Az ajánlattételi felhívás
céljaként is azt rögzítették, hogy „a többfunkciós sportkomplexumnak úgy kell megvalósulnia ,

hogy az egészségmeg őrzés szempontjából fontos lakossági sport, valamint a diákspor t

színvonalas ellátása is biztosított legyen”.

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s

házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (11 . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapjá n

kérdezem, hogy Önnek mi a véleménye, hogy nem sportolhatnak tanóra keretében a kerület i

gyerekek? A mindennapos testnevelés bevezetésével egy olyan (nagyon sok esetbe n

megvalósíthatatlan) feladatot tettek a pedagógusok, az iskolák elé, ami kulturált keretek között

ritkán valósítható meg . Rengeteg helyen probléma a tornaterem és a tanuszoda hiánya . Ezen

esetben egy új tanmedence építésével nagyban lehetne csökkenteni a környék iskoláinak effajt a

terheit . Miért ígérte meg a Fideszes polgármester, ha utána nem engedik be a gyermekeket?



Kérdezem, hogy Ön mit tesz azért, hogy sportolhassanak ebben a létesítményben a kerület i
gyermekek ?

Várom megtisztel ő válaszát .
Budapest, 2018 . január . 22 .

Bangóné Borbély Ildik ó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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